

神的生命之路

第四篇

神生命的靈， 作福音祭司生養教建的路

讀經：彼得前書一章二節中，哥林多前書十章三至四節，羅馬書十五章十六節，以弗所書四章十二節，哥林多前書十四章一節，三至五節，十二節，三十一節。

壹 我們憑神生命之靈，使罪人聖別得重生：

- 一 神生命的靈，先將罪人聖別—彼前一2中。
- 二 神生命的靈，再將聖別的罪人重生—約三5~6。

貳 我們用神生命之靈的食物和活水，餵飲初得重生的信徒—林前十3~4：

- 一 神生命之靈的食物，乃是那是靈的基督作我們的食物。
- 二 神生命之靈的活水，也是那是靈的基督作我們的飲料。

參 我們藉神生命的靈，聖化、成全聖徒，使他們能作建造基督身體的工作—羅十五16：

- 一 教導、聖化。
- 二 藉以成全。

肆 我們憑神生命的靈，輔導聖徒為主申言，以建造召會—基督的身體—林前十四1，3~5，12，31：

- 一 為主申言，需要屬靈的話。
- 二 這屬靈的話，來自神生命的靈—林前十二8。

MESSAGE FOUR

GOD'S SPIRIT OF LIFE BECOMING THE WAY FOR THE PRIESTS OF THE GOSPEL TO BEGET, NOURISH, TEACH, AND BUILD

Scripture Reading: 1 Pet. 1:2b; John 3:5-6; 1 Cor. 10:3-4; Rom. 15:16; Eph. 4:12; 1 Cor.

14:1, 3-5, 12, 31

- I. We, by God's Spirit of life, causing the sinners to be sanctified and regenerated:
 - A. God's Spirit of life first sanctifying the sinners—1 Pet. 1:2b.
 - B. God's Spirit of life next regenerating the sanctified sinners—John 3:5-6.
- II. We, with God's Spirit of life as food and drink, feeding the regenerated believers and giving them to drink—1 Cor. 10:3-4:

- A. God's Spirit of life as food being the pneumatic Christ as our food.
- B. God's Spirit of life as drink being also the pneumatic Christ as our drink.
- III. We, through God's Spirit of life, sanctifying and perfecting the saints so that they may do the work of the building up of the Body of Christ—Rom. 15:16; Eph. 4:12:
 - A. Teaching and sanctifying.
 - B. Unto the perfecting.
- IV. We, by God's Spirit of life, helping the saints to prophesy for the Lord, unto the building up of the church as the Body of Christ—1 Cor. 14:1, 3-5, 12, 31:
 - A. To prophesy for the Lord, there being the need for the spiritual words.
 - B. The spiritual words coming from God's Spirit of life—12:8.